
 

 

   

Reglab extra styrelsemöte 3 september 2024   10.9.2024 

Protokoll 
 
 

Närvarande: Elsmari Julin (ordf), Åsa Bjelkeby, Richard Gullstrand, Thomas Norrby, Malin Rönnblom, 

Åsa Bellander, Göran Andersson och Anna Hamberg. Från kansliet deltog Eva Moe (sekr). 

 
 

1. Inledning  
Ordförande öppnade det digitala mötet.  
 

Dagordningen godkändes. 
 

Till justerare valdes Åsa Bjelkeby. 
 
 

2. Reglab efter 2026, uppdrag från styrelsen – beslut 
Styrelsen diskuterade det utskickade förslaget till särskilt uppdrag: Reglab efter 2026 (bilaga 1). 
Förslaget är indelat i två faser, där en diskussion med SKR om möjligt övertagandet av Reglab 
föregår utredningen av verksamhetens framtida innehåll. Styrelsen diskuterade detta och 
enades om att det är en rimlig struktur, med tanke på resultatet av den utredning som gjordes 
under våren. Den föregående utredningen visade att ägarna inte tycker att det är önskvärt att 
fortsätta i projektform, samt förordade SKR som framtida ägare av Reglab.  
 
Styrelsen diskuterade också vilka aktörer som bör lyftas särskilt i uppdraget, och valde att inte 
särskilt peka ut kommunerna som en del av Reglab. Kommunerna har en viktig roll i regional 
utveckling, men även myndigheter och andra aktörer. 
Det färdiga förslaget till särskilt uppdrag: Reglab efter 2026 finns att läsa i bilaga 2. 
 
Anna Hamberg föredrog muntligt nuläget i Reglabs ekonomi, som är positivt. En kort 
beskrivning av ekonomiläget har också mailats till styrelsen. Reglabs ekonomi kommer att 
diskuteras närmare vid novembermötet, tillsammans med verksamhetsplan och budget för 
2025. 

 
3. Övriga frågor 

Inga övriga frågor diskuterades. 
 
Kommande möten är: 

• 27 november, kl. 9-11. Beslut om verksamhetsplan 2025. (digitalt möte) 
 

4. Avslut 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
Elsmari Julin   Åsa Bjelkeby 
Ordförande   Justerare 

 


